
Kandidatka za
gospodarsko ministrico
Darja Radič danes pred
državni zbor z 9 glasovi
za in nobenim proti

JELKA ZUPANIČ
V odboru za gospodarstvo, ki je včeraj
zaslišal kandidatko za novo gospodar-
sko ministrico Darjo Radič, se je zdaj
že nekdanja desna roka tudi že nekda-
njega gospodarskega ministra Mateja
Lahovnika dobro odrezala. S prepričlji-
vimi odgovori na številna vprašanja si
je ob glasovanju zagotovila 9 glasov za,
proti ni bil nihče. Glasovanja se je vzdr-
žal Andrej Vizjak iz SDS, a je posebej po-
udaril, da njenemu imenovanju ne bo
nasprotoval, ker ga je prepričala, ko je
dejala, daje zakon o gospodarskih druž-
bah pravi.

Prav Vizjak je Radicevi postavil tudi
največ vprašanj in bil z večino odgovo-
rov zadovoljen.Izvedel je, da je zelo ne-
naklonjena spreminjanju zakonodaje
"kar tako" in da zdaj ne vidi potrebe,
da bi spreminjali zakon o gospodarskih
družbah. Ta namreč dobro ureja vpraša-
nje neodgovornega ravnanja, h katere-
mu se sedaj zatekajo slamnata podjetja,
ki odpuščajo delavce, drži pa, da pri nas
tovrstne sodne prakse ni. "Vsaka spre-
memba zakona mora biti premišljena,"
je rekla kandidatka, potem ko se je vpra-

šala, kaj naj bi torej v zakonu spremeni-
li, da bi tovrstne pojave preprečili.

Ali bi Darja Radič zdaj podjetjem
znižala davek na dobiček za 5-odstot-
nih točk? Ne vem, je rekla in spomnila,
da nas vendar čaka konsolidacija jav-
nih financ. O tem, ali je še za neobve-
zno članstvo v OZS, bo po tem, kar se
zdaj dogaja v GZS, premislila. Vlada le
potrebuje organiziranega sogovornika
gospodarstva. Odločitev o prenosu go-
spodarske diplomacije na ministrstvo
za zunanje zadeve je bila "preuranjena",
a delajo z roko v roki v korist gospodar-
stva. O obvezni delitvi dobička je rekla
le, da je gospodarsko ministrstvo ni

predlagalo. Vprašanj, ki so se dotikala
energetike,seje kandidatka za ministri-
co lotila tudi z odgovori "tega področja
res ne poznamdovolj" ali "vzela si bom
čas, saj si želim ustvariti svoje mnenje",
je pa dala že v predstavitvi vedeti: "Če
mene vprašate, pomeni energetskane-
odvisnost tudi neodvisnost države." O
izgradnji šestega bloka v TEŠ nima po-
mislekov.

Darja Radič je odločno zatrdila še,
da nujno potrebujeta prečiščenje bilanc
in svež kapital za kreditiranje gospodar-
stva tako NLB kot NKBM, pri čemer ni
nujno, da je domač, "pomembno je, da
je svež".

Darja Radič prepričuje. (Tit Košir)


